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 Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 23. júna 2025 
 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 

Mgr. Anetta Kalapos, hlavný kontrolór 

 

        

Poslanci :       Zita Baloghová 

                       Mgr. Norbert Demeter 

                       Eva Kissová 

                       Pavol Koči 

                      Zoltán Kövér 

                      Mgr. Tibor Mészároš  

                   Gejza Tipcsák 

                      Ing. Marta Vozáriková 

   

                           

                        

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. Privítal 

ostatných prítomných: Ing. Kiss – finančné oddelenie, Bc. Fejko – náčelník MsP, Mgr. Matej 

Smorada -  KA VVS. Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie. 

 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili predložený program rokovania MsZ 

v Čiernej nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Gejza Tipcsák, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Eva Kissová 

                                                                                   Zita Baloghová 

                                                                                    

                                                                                         

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Gejza Tipcsák, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:    Mgr. Tibor Mészároš 

                                                                       Mgr. Norbert Demeter  

      Ing. Marta Vozáriková 

 

                                                                        

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Gejza Tipcsák, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

4. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

 
Ing. Oliver Kiss z finančného oddelenia v rámci tohto bodu informoval o zmene rozpočtu 

Rozpočtovým opatrením č. 1/2025. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 tvorí prílohu materiálov 

k rokovaniu MsZ. 

 

Odôvodnenie: 

 

Vo výdavkovej časti úspora  miezd € 30 000,-- ( TSP), € 8 000,-- (MsP)  z toho: 

Nákup  defibrilátora – € 2 000,-- 

Plánované materiálové výdavky – € 1 000,-- ( projekt DHZ) 

Prekrytie dočasného nesúladu disponibilných prostriedkov - € 24 000,-- ( projekt DHZ) 

Ošatenie dobrovoľných hasičov - € 1 000,-- 

Organizovanie letného festivalu - € 10 000,-- 

Vstup do dlhopisového programu VVS - € 33 425,76,-- 

 

Primátor mesta – Ešte k tomu dodám, že tých € 24 000,-- na preklenutie dočasného  

nesúladu to je nákup mikrobusu, čo sa nám ale potom refunduje. 

p. Tipcsák - Teda čo sa týka dlhopisového programu, mesto bude mať výdavok            

€ 33 425,76 ? 

Primátor mesta –  Pýtali sme sa vás už aj  v minulosti  na vaše názory, vtedy ste hovorili, 

že treba do toho vstúpiť, ale rozoberieme to v bode konkrétnom, bode č. 12.  Ide ale o zámer 

mesta predať akcie VVS, a. s.  a zároveň nákup dlhopisov, mesto by nakúpilo dlhopisy za 

rovnakú cenu za akú by predalo akcie. Rozpočet s tým ale nepočítal, preto je potrebné toto 

rozpočtové opatrenie. 

 

 

Prítomní poslanci  jednohlasne schválili zmenu rozpočtu mesta Čierna nad Tisou na 

rok 2025 Rozpočtovým opatrením č. 1/2025 v predloženom znení. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu mesta                           

Čierna nad Tisou za rok 2024  

 
Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu mesta predložila Mgr. Anetta Kalapos 

– HK mesta. Stanovisko tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. Mgr. Kalapos 

skonštatovala, že návrh ZÚ  bol spracovaný v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, ako aj so Zásadami rozpočtového 

hospodárenia mesta Čierna nad Tisou. Návrh bol verejne sprístupnený na ÚT v lehote  najmenej 

15 dní. Riadna účtovná  závierka k 31.12.2024 a rozpočtové hospodárenie mesta bolo v súlade 

s § 9 ods. 5 zákona o obecnom zriadení. Účtovná závierka mesta  bola overená audítorom. 

HK mesta odporúča MsZ schváliť  Záverečný účet mesta a celoročné hospodárenie bez 

výhrad. Zostatok finančných  operácií a prebytok rozpočtového hospodárenia v sume                              

€ 15 080,67,-- odporúča schváliť  na tvorbu rezervného fondu. 

 

 
Prítomní poslanci brali na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta 

Čierna nad Tisou k Záverečnému účtu za rok 2024.  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

6. Záverečný účet mesta Čierna nad Tisou za rok 2024 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval o Záverečnom účte mesta za rok 2024. 

Návrh Záverečného účtu tvorí prílohu materiálov  k rokovaniu MsZ. Primátor mesta 

skonštatoval, že ZÚ predstavuje zhrnutie celoročného hospodárenia mesta a schvaľuje sa vždy 

ku koncu júna. Dodal že Návrh ZÚ vypracovalo ekonomické oddelenie. Návrh bol zverejnený 

spôsobom obvyklým po dobu 15 dní a  predložené  neboli žiadne pripomienky. 

 

p. Tipcsák- Koľko financií sa minulo na bývalú MŠ Družba ? str. 10-11 ZÚ 

Ing. Kiss -Suma  € 1 015  predstavuje financie z dotácií, kým € 6 000 vlastné zdroje. 

p. Tipcsák - V roku 2023 to bolo  € 12 000 a teraz  € 6 000 ? 

Mgr. Mészároš - Tých € 12 000 to bol rozpočet na daný rok.  

Primátor mesta - Za r. 2025 budú výdavky  ešte nižšie, nakoľko sa z budovy vysťahovali 

športovci aj pravoslávna cirkev.  

p. Tipcsák - Čo sa týka TKO, tento rok je to - € 50 000, minulý to bolo cca - € 40 000 ?               

str. 12 ZÚ 

     Primátor mesta – Tých € 50 000 to nie sú nedoplatky na TKO, je to suma o ktorú sa navýšil 

rozpočet. 

      p. Tipcsák -  A čo sa týka projektov TSP a KC, všetko preplatí štát ? str. 21 ZÚ 

      Primátor mesta – Je tam istá spoluúčasť aj zo strany mesta, cca 5%. 

     p. Tipcsák – A vykazujú aj činnosť ? 

     Prednosta úradu – Samozrejme vykazujú, majú svoje  prípady a  vedú spisovú 

dokumentáciu, všetko v zmysle projektu. Chodia pravidelné kontroly a  výsledky kontrol sú  

v poriadku.  

     p. Baloghová -  MPS nevyčerpalo cca € 50 000 ? str. 17 ZÚ 
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    Primátor mesta – Súčasťou ZÚ sú aj rozpočtové opatrenia, ktoré boli prijaté po celý rok. V 

tom čase, keď  bolo  Rozpočtové opatrenie č. 3  vypracované, stav bol takýto.  

p. Tipcsák – MPS vyčerpalo tých  cca € 333 000 ?  

     Primátor mesta -  Áno vyčerpali, ku koncu roka je rozdiel € 0, ale pri energiách MŠ Družba 

stále nie je istých tých € 6 000, je to stav k dátumu vypracovania. Fin. oddelenie avizovalo, že 

sa aktualizovala táto položka. 

       

 

Prítomní poslanci schválili Záverečný účet a celoročné hospodárenie mesta Čierna 

nad Tisou za rok 2024 bez výhrad. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov; zdržali sa 

hlasovania – Gejza Tipcsák) 

 

 

Prítomní poslanci schválili použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške  € 15 080,67,-- ( slovom: pätnásťtisícosemdesiat EUR 67centov). 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov; zdržali sa 

hlasovania – Gejza Tipcsák) 

 

 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Čierna nad 

Tisou na obdobie od 1.7.2025 do 31.12.2025 

 
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Čierna nad Tisou na obdobie od 

1.7.2025 do 31.12.2025 predložila hlavná kontrolórka mesta Mgr. Anetta Kalapos. Návrh tvorí 

prílohu materiálov k rokovaniu MsZ, poslanci ho obdržali vopred,  a nakoľko neboli otázky zo 

strany poslancov, primátor mesta ich poprosil o hlasovanie. 

 

 

Prítomní poslanci  jednohlasne schválili Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mesta Čierna nad Tisou na obdobie od 1.7.2025 do 31.12.2025. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

8. Správa hlavnej kontrolórky mesta Čierna nad Tisou o výsledku kontroly 

vnútorného predpisu pre vnútorný obeh účtovných dokladov na 

Mestskom úrade v Čiernej nad Tisou. 

 
Správu hlavnej kontrolórky mesta Čierna nad Tisou o výsledku kontroly vnútorného 

predpisu pre vnútorný obeh účtovných dokladov na Mestskom úrade v Čiernej nad Tisou 

predložila Mgr. Anetta Kalapos, tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. Mgr. Kalapos   

skonštatovala, že boli zistené nedostatky a z tohto dôvodu  odporúča vypracovať novú 
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Smernicu o obehu účtovných dokladov  na základe novelizácie zákona o účtovníctve 

a aktuálneho Opatrenia  Ministerstva financií SR. 

 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta Čierna nad 

Tisou z výsledku kontroly vnútorného predpisu pre vnútorný obeh účtovných  dokladov na 

Mestskom úrade v Čiernej nad Tisou. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

9. Kontrola uznesení Mestského zastupiteľstva v Čiernej nad Tisou 

konaného v dňoch: 03.03.2025, 10.04.2025, 17.04.2025, 25.04.2025 

 
Hlavná kontrolórka mesta, Mgr. Kalapos, v rámci tohto bodu skonštatovala, že na 

zasadnutiach  MsZ v Čiernej nad Tisou, ktoré sa konali v dňoch:  03.03.2025, 10.04.2025, 

17.04.2025 a 25.04.2025, neboli prijaté také uznesenia, ktoré by podliehali kontrole plnenia, 

resp. vyhodnoteniu. Z uvedeného dôvodu nebolo potrebné vykonať vyhodnotenie plnenia 

uznesení. 

 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Čierna nad  

Tisou o kontrole uznesení Mestského zastupiteľstva v Čiernej nad Tisou konaného v dňoch: 

03.03.2025, 10.04.2025, 17.04.2025, 25.04.2025. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

10.  Žiadosť reformovanej cirkvi 

 
Primátor mesta v rámci  tohto bodu  informoval o žiadosti reformovanej cirkvi o aktuálne 

stanovisko k odpredaju  predmetných pozemkov v súlade s územnoplánovacou informáciou. 

Predmetné pozemky predstavujú pozemky budúcej cirkevnej materskej školy a sú momentálne 

v správe SPF. Stanovisko je potrebné k uzatvoreniu budúcej kúpnej zmluvy. Primátor mesta 

dodal, že momentálne na základe územnoplánovacej dokumentácie sa jedná o územie pre šport, 

preto  cirkev bude musieť požiadať o zmenu.  Náklady spojené so žiadosťou o zmenu hradí 

žiadateľ. Najskôr však potrebujú súhlas - kladné stanovisko mesta. 

 

Ing. Vozáriková  - Predpokladám SPF žiada o stanovisko mesta, nakoľko aj oni majú svoje 

vnútorné smernice, zákony... potrebujú konkrétne  uznesenie ku konkrétnym pozemkom. 

p.  Tipcsák – Koľko pozemkov zatiaľ odkúpili ? 

Primátor mesta – Už odkúpili pozemok pod bývalým bazénom, ešte potrebujú tú časť 

okolo. 

 

 

 



6 
 

 

Prítomní poslanci uložili Mestskému úradu  odpísať kladné stanovisko k predmetnej 

žiadosti. 

Zodpovedný:  Prednosta mestského úradu v Čiernej nad Tisou 

Termín: 27.6.2025 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

11.  Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta 

 
 

Prednosta úradu v rámci tohto bodu informoval o Návrhu dodatku č. 1 k Zásadám 

hospodárenia as majetkom mesta Čierna nad Tisou súvisiaceho s prevodom cenných papierov 

spôsobom obchodnej verejnej súťaže. Dodatok č. 1 tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. 

Prednosta úradu dodal, že koncom roka sa schvaľovali Zásady hospodárenia s majetkom mesta, 

chýba však kapitola ohľadom  obchodnej verejnej súťaže týkajúcej sa predaja cenných 

papierov. Potrebné je doplniť  § 18a, ktorý bližšie špecifikuje podmienky a aké sú postupy pri 

obstaraní obchodnej verejnej súťaže v rámci nakladania s cennými papiermi. 

 

Mgr. Smorada - KA VVS – Pri prevode cenných papierov je potrebné mať  tieto úpravy. 

Tento návrh dodatku vypracovala v rámci auditu advokátska kancelária z Košíc JUDr.  Tekeli.   

p. Tipcsák – Zásady hospodárenia  v širšej súvislosti?     

Prednosta úradu – máme ZH ako celok ale v rámci existujúcej normy nemáme upravené 

nadobudnutie cenných papierov formou obchodnej verejnej súťaže. 

Prednosta úradu -  Dodatok sa týka iba cenných papierov. 

p. Ticsák – Takže dodatok vypracoval  JUDr. Tekeli ? A čo sa týka §  3 i) j) k)  nedá sa tam 

dopísať, že  po prerokovaní MsZ ? 

Mgr. Smorada – Je to takto sformulované, nakoľko môžu nastať legislatívne zmeny; je to 

tam z dôvodu operatívnosti, ale nie je problém tam uviesť kompetenciu MsZ, len v tom prípade  

sa bude musieť počkať na  zasadnutie MsZ. 

Primátor mesta – Ako je tam uvedené, MsZ schvaľuje uznesením všetky podmienky, teda 

poslanci sformulujú tieto podmienky,  preto zásady môžu ostať takto, lebo  každá súťaž sa dáva  

aj tak schvaľovať.  Pán poslanec Tipcsák, budete mať aj tak  pozmeňujúci návrh ? 

p. Tipcsák – Nie, iba som sa pýtal. 

 

 

Prítomní poslanci schválili Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta. Zmeny zásad hospodárenia s majetkom mesta Čierna nad Tisou podľa 

predloženého návrhu, viď. príloha zápisnice. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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12.  Prevod akcií mesta Čierna nad Tisou v obchodnej spoločnosti 

Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. 

 
 

V rámci tohto bodu sa predstavil pán Mgr. Matej Smorada – Klub akcionárov VVS, 

a poskytol informácie k tomuto bodu - Prevod akcií mesta Čierna nad Tisou v obchodnej 

spoločnosti Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s.. Všetky návrhy uznesení k tomuto 

bodu tvoria prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. 

 
Mgr. Smorada : 

 

- k dnešnému dňu vlastní mesto 2 518 akcií VVS. Dočasne Vaše mesto zamení 2 517 ks 

svojich akcií na 2 517 ks dlhopisov. Z týchto akcií získa mesto € 2 005 ročne, 

vyplácaných každý rok k 31. januáru po dobu najbližší 19 rokov. Ak schválite a nič sa 

na Slovensku dovtedy nezmení, zákony sa nezmenia 1. obnos peňazí získate 31. januára 

budúceho roka. Tých € 2 005  podlieha dani, platia sa bankové poplatky, v čistom vám 

ostane € 1 580, čo predstavuje príjem mesta, ktorý nie je účelovo viazaný. 

- mesto vyhlási  obchodnú verejnú súťaž na dočasný prevod akcií VVS za nasledujúcich  

podmienok: úspešný uchádzač bude povinný od mesta odkúpiť akcie VVS za sumu 

najmenej € 13,27. Za zinkasované peniaze, vy máte ochotu kúpiť dlhopisy Voda spieva 

I. Teda ak mesto predá 2517 ks akcií a 1 akciu si ponecháte, aj 2517 ks dlhopisov získa. 

Sumy  budú rovnaké na strane príjmov aj výdavkov. Ten kto sa do súťaže prihlási musí 

byť oprávnený vlastniť akcie VVS.  

- ďalej najneskôr  v r. 2044 je povinný dotyčný subjekt vrátiť, ale  aj oveľa skôr  je možné 

požiadať o vrátenie akcií, bez uvedenia dôvodu a bez sankcií. Potrebné je ďalej  

menovať komisiu na vyhodnocovanie  verejnej súťaže, musí byť najmenej 3 členná, 

odporúča sa aby tam bol vždy p. primátor, ďalej p. prednosta a 1 poslanec.  Ak mesto 

odpredá 2517 akcií zinkasuje  € 33 425, 76,--. Ďalej mesto schvaľuje nákup dlhopisov 

v tejto sume. Mesto schvaľuje právo spätnej kúpy  vo fixnej kúpnej cene. 

- možnosť vstúpiť   do Klubu akcionárov  

- možnosť vstúpiť do Klubu majiteľov dlhopisov 

 

Primátor mesta – p. Smorada, teda ak sa mesto napr. po 2 rokoch rozhodne odkúpiť naspäť 

akcie, je to bez sankcií?  

Mgr. Smorada-  Áno, bez uvedenia dôvodu, bez sankcií. Dotyčný subjekt nás kontaktuje, 

my vám pripravíme dokumentáciu, vy schválite. Spätný prevod potrvá približne 3 mesiace. 

Primátor  mesta – Dokumentáciu pripravíte bezodplatne? 

Mgr. Smorada – Áno. 

Primátor mesta – Čo sa týka klubu akcionárov, je tam členské? 

Mgr. Smorada – Členské sa neplatí, je dobrovoľné, to ale znamená, že ho nikto neplatí. 

Máme vyše  400 čl. a nikto ho neplatí. 

Primátor mesta – Pripravujú sa už určite stanovy na  záujmové združenie – Klub majiteľov 

dlhopisov, tiež sa tam ráta, že bude dobrovoľné členské? 

Mgr. Smorada – Áno, tiež sa s tým ráta. 

Primátor mesta - Vy osobne, reálne, z časového hľadiska  ako vidíte iniciatívu miest a obcí 

odkúpiť akcie za tú istú hodnotu, za akú boli v minulosti predané? Valná hromada VVS bola k 

tomu naklonená, a že sa s tým intenzívne zaoberá. Mohli by sme odkúpiť späť predané akcie 

a znovu investovať do dlhopisov.                                         
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Mgr. Smorada – Neviem vám túto otázku zodpovedať, v tejto právnej neistote...Ak sa 

legislatíva nezmení, som presvedčený, že začiatkom budúceho roka bude dokumentácia pre vás 

pripravená. 

Ing. Vozáriková – Pán Smorada, strašne veľa informácií ste nám poskytli, a nakoľko už 

v tom mám chaos, položila by som vám otázky, či som tomu dobre porozumela. 

- Ak dobre rozumiem, mesto vlastní 2 518 ks akcií, ponechá 1 akciu a ostatné odpredá. 

A komu? 

Mgr. Smorada – Tomu, kto sa do súťaže prihlási – Účastníkom bola vždy len VVS . 

Ing. Vozáriková – Oproti veľkým akcionárom, tých  2518 ks akcií je „kvapka v mori“. A tí 

čo nemajú oproti najväčším akcionárom svoje akcie prečo sa združujú? A teraz keď mesto  

predá svoje akcie VVS, prečo máme byť my v združení ( Klub akcionárov) ?      

Mgr. Smorada – V prípade otázok uskutočňujeme stretnutia iba s členmi. 

p. Kissová   -  Aký to má zmysel, keď sa  tak ľahko  predávajú  - kupujú naspäť akcie, aj 

tak  ich nebudeme mať viac, nevidím z toho peniaze. 

Ing. Vozáriková – To nie je o tom p. poslankyňa. 

p. Tipcsák – Najväčšia otázka je v tom podľa mňa, keď predáme akcie a vláda rozhodne  

o zmene legislatívy, o predkupnom práve  a nakoniec nebudeme mať nič.    

       Mgr. Smorada – Právna úprava, ktorá by nadobudla právoplatnosť po uzavretí zmluvy, 

nemôže byť retroaktívna. 

p. Tipcsák – Nehnevajte sa, ale to nie je  retroaktivita – oni vyhlásia súťaž, my sme predali 

a dôjde k takému zákonu, že oni majú predkupné právo, a  ten zákon vtedy nadobudne účinnosť 

a vtedy sa bude predávať. 

Mgr. Smorada – Na spätný prepis sa neuzatvárajú nové zmluvy, v pôvodnej  platnej 

zmluve v čl. 4 a 5 sú uvedené  presné  podmienky spätného prevodu akcií. Štát nemôže do tohto 

vzťahu vstúpiť. 

p. Baloghová – Prosíme p. primátor zhrnite to jednoducho. 

Primátor mesta – Máme 2 518 ks akcií, z ktorých nevidíme nič, 1 ks si necháme, aby sme 

ostali akcionármi VVS, pričom ten 1 ks ale aj tých  2 518 ks,  akcií je „ kvapka v mori“ pri 

rozhodovacom  práve, teda tak či tak nič z toho nemáme. Preto buď si necháme tie akcie, alebo 

ich zainvestujeme do dlhopisového programu a ročne nám bude prichádzať tých  € 2 005 eur 

nezdanených. Už pred  2 rokmi tu boli od VVS, hovorili sme, že porozmýšľame nad tým, 

nehovorili ste, že nie. Čakali sme kvôli nákupu tých pôvodných akcií, ale vidíme, že to bude 

ešte na dlho a beží nám čas, rok sme už premeškali. Aj kvôli tomu som čakal, ako sa zachovajú 

okolité mestá, obce. Všetci do toho vstúpili -vstupujú.  

                                              

    

Prítomní poslanci schválili podľa § 11 ods.4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. zámer prevodu akcií mesta Čierna nad Tisou v obchodnej spoločnosti 

Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. spôsobom obchodnej verejnej súťaže, podľa 

predloženého návrhu, viď. príloha zápisnice Uznesenie č. 236/06/2025. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák, 

Ing. Marta Vozáriková) 

 

 
Prítomní poslanci schválili podľa § 9 ods. 2 písm. a) v spojení s § 9a ods. 1 písm. a) 

zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p.  spôsob prevodu hromadnej akcie série 

B mesta Čierna nad Tisou v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská 
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spoločnosť, a. s . spôsobom obchodnej verejnej súťaže, podľa predloženého návrhu,                   

viď. príloha zápisnice  Uznesenie č.237/06/2025.                                                                                                                                                    

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák, 

Ing. Marta Vozáriková) 

 

 
Prítomní poslanci schválili podľa § 9 ods. 2 písm. b) v spojení s § 9a ods. 1 písm. a) 

zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. podmienky obchodnej verejnej súťaže  

na prevod hromadnej akcie série B mesta Čierna nad Tisou v obchodnej spoločnosti 

Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., podľa predloženého návrhu, viď. príloha 

zápisnice  Uznesenie č. 238/06/2025. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák, 

Ing. Marta Vozáriková) 

 
 

Prítomní poslanci schválili podľa § 11 ods. 4 zákona č. SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. v spojení s čl. 18a ods.10 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Čierna nad Tisou komisiu na vyhodnocovanie súťažných návrhov v rámci 

obchodnej verejnej súťaže na prevod hromadnej akcie série B mesta Čierna nad Tisou 

v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., podľa 

predloženého návrhu, viď. príloha zápisnice Uznesenie č.239/6/2025, v zložení:                       

Ing. Viktor Palko, Ing. Peter Brázda, Mgr. Norbert Demeter. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov; zdržali sa 

hlasovania – Gejza Tipcsák,) 

 

 
Prítomní poslanci schválili Uznesenie č. 240/06/2025 Nákup dlhopisov emitovaných 

obchodnou spoločnosťou Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., nakladanie 

s majetkovými právami pri nákupe  dlhopisov, podľa predloženého návrhu, viď. príloha 

zápisnice Uznesenie   č. 240/06/2025. 

 
(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák, 

Ing. Marta Vozáriková) 

 

 

Prítomní poslanci schválili Uznesenie č. 241/06/2025 Prevod akcií mesta Čierna nad 

Tisou v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. , podľa 

predloženého návrhu, viď. príloha zápisnice Uznesenie č. 241/06/2025. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák, 

Ing. Marta Vozáriková) 
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13.  Vstup mesta Čierna  nad Tisou do klubu akcionárov Východoslovenskej 

vodárenskej spoločnosti, a. s. , o. z. 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval o Návrhu Uznesenia č. 242/06/2025 o vstupe 

mesta Čierna nad Tisou do Klubu akcionárov VVS, a. s., o. z.  

 

Prítomní poslanci schválili podľa § 11 ods., 4 písm. m) zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov účasť mesta Čierna nad Tisou 

v občianskom združení:  

 

Klub akcionárov Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s. , o. z.  

Sídlo: Komenského 50, 042 48 Košice, Slovenská republika  

IČO: 52861058 

 Reg. č. VVS/1-900/90-58096 

Registrový úrad: MV SR 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš; proti - Ing. Marta Vozáriková;   zdržali sa hlasovania – Gejza 

Tipcsák,) 

 

14.  Určenie  najdôležitejšieho majetkovoprávneho úkonu mesta Čierna nad 

Tisou 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval  o Návrhu Uznesenia č. 243/06/2025  

„Určenie  najdôležitejšieho majetkovoprávneho úkonu mesta Čierna nad Tisou“ súvisiaceho 

s právom spätného prevodu akcií. 

 

16,38 hod. – p. Kövér opustil rokovaciu miestnosť. 

 

Prítomní poslanci schválili Uznesenie č. 243/06/2025 Určenie najdôležitejšieho 

majetkovoprávneho úkonu mesta Čierna nad Tisou, podľa predloženého návrhu,                                     

viď. príloha zápisnice Uznesenie č. 243/06/2025. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči,               

Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – Gejza Tipcsák, Ing. Marta 

Vozáriková; nehlasovali – Zoltán Kövér ) 
 

16,40 hod.  -  p. Kövér sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

15.  Účasť mesta Čierna nad Tisou v záujmovom združení právnických osôb 

Klub majiteľov dlhopisov VVS, a. s. 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval o Uznesení č. 244/06/2025 „Účasť mesta 

Čierna nad Tisou v záujmovom združení právnických osôb Klub majiteľov dlhopisov                      

VVS, a.s.“. Dodal, že mesto  má zámer nadobudnúť postavenie člena tohto  záujmového 

združenia  po jeho vzniku. 
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Prítomní poslanci schválili Uznesenie č. 244/06/2025 Účasť mesta Čierna nad Tisou 

v záujmovom združení právnických osôb Klub majiteľov dlhopisov VVS, a. s., podľa 

predloženého návrhu, viď. príloha zápisnice Uznesenie č. 244/06/2025. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš; proti - Ing. Marta Vozáriková;   zdržali sa hlasovania – Gejza 

Tipcsák,) 
 

 

16. Stanoviská komisií 

 
1) Stanovisko Komisie pre verejný poriadok  a ochranu životného prostredia predložil 

predseda komisie - Pavol Koči a tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. 

 

Ing. Vozáriková  sa vyjadrila k bodu týkajúceho sa  orezu drevín  za bytovým domom 

B7 na ul.  Jesenná . Skonštatovala  že MPS nemá techniku, stromy sú privysoké. 

Primátor mesta dodal, že pozemok patrí Rímskokatolíckej cirkvi. Výrub sa bude konať 

cez majiteľa pozemku,  farára má osloviť  záujemca o drevo, ktorý  je zároveň  majiteľom                             

firmy spracúvajúcej drevo. My ako mesto tomu  brániť nebudeme. MPS by mohla dovtedy 

maximálne orezať tie suché konáre, na ktoré dočiahne. 

 
Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Komisie pre verejný poriadok 

a ochranu životného prostredia pri MsZ Čierna nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 
2) Stanovisko sociálnej a bytovej komisie predložila predsedníčka komisie - Eva Kissová 

a tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ.  

 

p .Tipcsák  - Aké sú podmienky prideľovania bytov, existuje VZN? 

Prednosta úradu – Nemáme na to VZN, je to formou vnútorných  smerníc. 

Mgr. Mészároš – Sú tam viaceré podmienky. Nesmú mať podlžnosti voči mestu 

a vedieme ich v   evidencii uchádzačov o pridelenie nájomného bytu – poradovník. 

p. Kövér  - Chcel by som poprosiť predsedníčku komisie, aby  pri zvolávaní komisie 

uprednostnili poobedňajšie termíny, nakoľko  nemôžem v tom čase  odchádzať  zo zamestnania. 

Ing. Vozáriková -  Bránite členovi komisie zúčastňovať sa rokovania, vy, ktoré ste na 

dôchodku máte čas, a jeho vylučujete. 

Primátor mesta –  Nevylučujeme p. poslankyňa, lebo zo zákona  zamestnávateľ  je 

povinný pustiť zamestnanca – poslanca, ale samozrejme chápeme, budem tlmočiť referentke , 

aby sa snažila o popoludňajšie termíny, ale musíte aj vy pochopiť, že je ťažké zvolať 5 člennú 

komisiu, tak aby každému vyhovovalo. 

Ing. Vozáriková – Samozrejme býval uvoľnený, ale v poslednom čase je to čím 

častejšie.... a napr. ako aj  naposledy, pokazí sa stroj, je to  potrebné  riešiť - zákon schválnosti- 

a nemôže sa zúčastniť. 
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Ing. Kissová – A tiež sociálna a bytová komisia je taká, že ak sa uvoľní byt, je potrebné, 

čo najrýchlejšie zasadnúť. 

 

Prítomní poslanci brali  na vedomie Stanovisko  Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ 

Čierna nad Tisou. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 
3) Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie predložil predseda komisie -                 

Mgr. Mészároš a tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. 

 

p. Baloghová – Aká je situácia so žiadosťou p. Törökovej o odkúpenie bytu? 

Mgr. Mészároš – Pani žiadateľka nemá žiadne podlžnosti voči mestu, nemal by byť 

problém. Komisia doporučuje žiadosti vyhovieť. 

Primátor mesta – Ak súhlasíte, overíme si skutočnosti, pozrieme sa na to akou formou  

sa dá odpredať, ak sa dá, dáme vypracovať znalecký posudok a potom schválite zámer. 

p. Tipcsák – Máme pozemok na uloženie  plechovej garáže? 

Mgr. Mészároš – Nie, mesto nemá,  ale p. Dorgaiová  má súhlas vlastníka pozemku 

a platnú nájomnú zmluvu. Brániť nebudeme. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie 

pri MsZ Čierna nad Tisou. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Zoltán 

Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

17. Rôzne 

 
Primátor mesta  otvoril diskusiu. 

 

p. Tipcsák -  Dotaz na náčelníka MsP – oproti obchodu Husnaja pred rodinnými domami 

sú vyložené veľké kmene, myslím si že je to nebezpečné. Nie je to tam riadne osvetlené. Dá sa 

s tým niečo urobiť?   Správca sme my – mesto. 

Primátor mesta  -  Nie mesto, je to krajská cesta. Podobný prípad bol v televízii a nakoniec 

starosta vyzval majiteľa, že nemôže to tam ohraničiť, nakoľko je to hlavný ťah, o vedľajších 

uličkách sa nerozprávalo. Vyzveme ich, aby odstránili kamene, aj sa čudujem, že sa cestári ešte 

neozvali. 

p. Baloghová -  Čo sa týka ul. Radovej, je tam strašná premávka, autá jazdia rýchlo, 

vieme s tým už niečo urobiť? 

Primátor mesta – Už sa to riešilo niekedy na zastupiteľstve. Z toho zastupiteľstva vzišlo len 

také riešenie, že počas vyučovacích dní, sa tam bude viac hliadkovať. Niekto navrhoval 

retardér, niekto tabuľu. Retardér sa dá dať, ale potrvá to, a zase je otázne, kde to položiť, lebo 

prejdú cez neho a zase zrýchlia. Keby bol platný zákon o tom, že  MsP môže merať rýchlosť, 

tak by nebol problém upraviť povolenú rýchlosť. 

p. Baloghová – A s tou veľkou vodou tam  by bolo treba tiež niečo urobiť? Jeden 

z vlastníkov vypočítal, že vraj by nebolo také drahé tam spraviť cestu. 



13 
 

Primátor mesta – Pozrieme sa na to, že koľko by vyšla oprava cesty. 

p. Tipcsák – V akom štádiu riešenia je problematika parkovania na ul. Trakanskej? 

 Primátor mesta – Zatiaľ v takom istom štádiu. Musíme najskôr vyžiadať názor občanov. 

Pošleme p. Mátyása, ako náhle bude môcť, po dovolenkách, po lekároch. 

p.  Kissová – dotaz na MPS – pred bytovým domom na ul. Zimnej, tam ako sú uložené 

panely (bývalé trhovisko), je tam problém s parkovaním a nižšie autá tam nevedia vyjsť. 

Spomínal sa minule asfalt, že ho máme k dispozícii, nedalo by sa to  spraviť? A aj tam ho dať 

ako je parkovisko, sú tam výtlky? 

Ing. Vozáriková -  Je to na p. primátorovi, ak sa vyznačí,  my pôjdeme. 

Mgr. Mészároš – Aj oproti Vijofelu sú výtlky,  tiež by bolo vhodné spraviť. 

p. Kissová – A priechody pre chodcov sa nebudú maľovať? 

Ing. Vozáriková – Teraz je kosenie najdôležitejšie, priechody budú maľované v septembri 

a na druhej strane a priechody na hlavných cestách by mali robiť inak cestári. 

p. Baloghová – Jeden občan sa pýta, že tam ako sú kuka nádoby pri cintoríne, panel, tam to 

bude stanovisko kamiónov? Ako je to v územnom pláne? A ďalší občan  sa pýta, či by nemohla 

byť umiestnená  autobusová zastávka aj pri novej pošte? 

Primátor mesta – Asi nevedia , že tam bude nový cintorín a začali ľudia kombinovať. Nech 

prídu na MsÚ  opýtať sa. A čo sa týka zastávky, je to záležitosť ARRIVA Michalovce a KSK. 

Ing. Vozáriková – A mňa by zaujímalo, že občania kedy prestanú robiť bordel?! 

Primátor mesta – Ešte na záver, mesto podalo sťažnosť- podnet na prešetrenie 

premnožených vrán. Podnet sme zaslali na odbor životného prostredia, aby nám pomohli v tejto 

situácii, nakoľko vrany sú chránené vtáky. Čakáme na odpoveď. 

p. Baloghová – Už poznáme všetkých vystupujúcich na letnom festivale? 

Primátor mesta – Zatiaľ tí istí, ktorých som už spomínal, ešte hľadáme posledného 

účinkujúceho. 
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18. Záver 

 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Brázda, PhD., v. r.                           Ing. Viktor Palko, MBA, v. r.   

     prednosta MsÚ                primátor mesta 

                                                                                           

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:    Eva Kissová, v. r. 

 

                          Zita Baloghová, v. r.  

 

                          

                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová, v. r.  


